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2/2023 
 

dne 1.3.2023 od 18:00 
hod . 

 1.3.2023 od 
18:00 hod obec at  

 
  

Zastupitel p : ,,Ano  
 zda s  

  

Mgr. Martina 
, . 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

o o 33 . 

 

a a starostka Martina 
, kter  a dne 21.2.2023. 

 

1/2023 ze dne 11.1.2023 17.1.2023 a 
dne 18.1.2023.  

Dne 1.3.2023 v  
k 

 
Dne 1.3.2023 v 18:08  
z   
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Starostka navrhla a Ing. a e Halamu a 
zapisovatelem Barboru ou. 

 

 

e pan  a 
a zapisovatelem Barbor . 

 
Pro 9             
Proti  0              

 0 
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Pro x       X x x x x x x x 
Proti          

          

3  02  008  

 
 programem v souladu s  

1.  
2. S  
3.   odpady  

FCC   
4. -

   
5. 

 
6.  ,,R

 
7.  
8. Sta  
9.  
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10. 
 

11.  
12. 

 
13.  

 

14.   . 

 

 - tj. 
,  dne 23.2.2023 

k  

 

Zastupitelstvo obce Svoj   

 
Pro  8            
Proti  0              

 

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x  x x x 
Proti          

      x    

3  02  009   

Starostka dala hlasovat o programu: 

1.  
2.  
3.  oblasti  odpady FCC 

 
4. -

  
5.

 



.3.2023                                                           4 z 23 

6.
 

7.  
8.  
9.  
10.  

 
11.   
12.  

 
13.   
14.   

 

 

 

 
Pro  9             
Proti  0              

 

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          

3  02  010   

: 
1.  

 

e: 
1) 

 
2)  

  
3)   
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4)  

  
 

        jend. cena  
00334  22.9.2015   1 ks     4.080,-   
00335  22.9.2015 Notebook Lenovo B50-80   1 ks  13.250,-   
00305  26.8.2015 Diktafon    1 ks    5.018,-   
00336  22.9.2015  Radio Sencor SPT 300, CD/MP3/USB 1 ks 1.650,-   
00337  22.9.2015  Radio Sencor SPT 300, CD/MP3/USB 1 ks 1.650,-   
00338  22.9.2015 Televizor TV Sencor SLE 43F11M4 1 ks  11.870,-   

 
  

       jend. cena  
0293  31.12.2013   1 ks  1.042,-   

 

 
stanovisko.  

 
 : 

-
 

-   
-   

 
-   

oucun 
s.r.o.,  

 
Pro 8            
Proti 0                  

 1 

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x  x x x 
Proti          

      x    

3  02  011   bylo  
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2.  
 

 , o 

. 

. Obec 
 -08/2022  a 

2 

vznikl z pozemku 2. 

 
 

 
  

 
149/24 v 

2 
 

 
Pro 6     
Proti 0                 

 3 

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    x 
Proti          

      x x x  

2023  02  012    

3.   odpady 
p  

Zastupitelstvu obce byl S  
s , s.r.o. pro rok 2023. 
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 oblasti 
 odpady a t

v -15%. 

 
 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Dodatek S
v  odpady, zhotovitel firma , s.r.o. pro rok 2023 

 podpisu dodatku. 

 
Pro 9    
Proti 0                       

  0    

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          

3  02  013    

4. -
  

 

Zastupitelstvu obce byla -003 
 Radim , 

31.12.2023. 
 nimi v  

 
- Seznam t na u 
- Ceny pro rok 2023 
- Vzor -  
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Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje S -003 

   pro 
rok 2023  podpisu smlouvy. 

 
Pro 9    
Proti 0                       

  0    
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Eigel 
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Honc  
J. 
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Halama 
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Pro x x x x x x x x x 
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3  02  014  

na projekt 
 

p  

V  

 roce 2022  666. 
projekt. 

V roce 2021 byl 
Registrace akce. Ale v  
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 a 
 s   na zhotovitele 
 nebyli jsme   

 RoPD 
 

. 

- 
ministra - Ing. Radima n  

a 2021.   o informaci
a tom, aby byl 

 

znova. V 
 17 523 046,- 

  
  

Podm   k  
 - . 

otace je  
70 % sku  anebo 50% + 

 +  

 

 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje  podporu 
MMR, podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, projekt, DT Podpora obnovy 

projektu. 

P. Zaal 
 M     

 
Pro 9    
Proti 0                       
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  0    

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          

. 2023  02  015    

6. 
 

 

 od zhotovitele LKA s.r.o.
07735405  titulu MMR, 
podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, DT ch 
komunikac  s  ,  

 
 a  o podporu  5.000,-  bez DPH. 

  
1,3% z . 

 

 podprogram Podpora 
 

stanoven. 

Pan Halama  
 

   
   byl 

starostkou. 

 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice  LKA s.r.o , na 

 
obnovy a rozvoje venkova, projekt  

 P  Cena za 
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5 000,- 

 

 
Pro 5    
Proti 1                       

  3   

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X     
Proti      x    

       x x x 

. 2023  02  016    

7.  Obec Svojetice -  

p  

 20 
 

 modernizaci 

  do 
  

  25. 1. 2023 - 03. 3. 
2023  3 050 000,-  

 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Obec Svojetice - 

  
298D23  
podprogram 298D2320 

  
Obec Svojetice - . 
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Pro 9    
Proti 0                       

  0    

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X x x x x 
Proti          

          

3  02  017    

8  
 

 
 

  
  25 000,-  bez DPH. 

  
75 000,-  z .  
3.3.2023. 

 

 
 LKA s.r.o  

 
29823  
projektu   

5 000,-   
poskytovatelem podpory: 75 000,-  z  a 

arostku obce k  

 
Pro 7    
Proti 0                       

  2  
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M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X   x x 
Proti          

      x x   

3  02  018    

9   
rampy  

 

 
D23  

Svojetice a to na 

n
 

20  
 ce 

zhotovitele stavby.  
byla 

  Komise posoudila 
   

 
 340 087,- . 

 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje - 

, smlouvy  na akci 
 se zhotovitelem 

, , a 
4 340 087,-   podpisu smlouvy. 
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Pro 7    
Proti 0                       

  2    
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Eigel 
J. P. T. 
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Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x   x x 
Proti          

      x x   

3  02  019    

10. 
 

 

 mezi 
zemku 

ou, Ing. Janou ou, Jaroslavem em a Petrou ou 
 pozemku  m2, LV 873 v 

stran 
11  

  (307/30, 307/31, 307/32, 
307/36, 307/37, 307/38, 307/47, 307/46, 307/45, 307/48, 307/53) a za to 

 
 

 - 
 budoucnosti vybudovat na tomto pozemku 

 
 a to i 

s  ch pozemk  je a 
. Z 

stavby. Obec na pozemek odhadcem 
- 

873                                     
obec dohodla na 
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c 
 

 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Smlouvy a 

s  
  

 bytem 
  

 P

(307/30, 307/31, 307/32, 307/36, 307/37, 307/38, 307/47, 307/46, 
307/45, 307/48, 307/53)  a 

  ( Obec Svojetice) 
 - . Svojetice o , 

 
k podpisu smlouvy. 

 
Pro 5    
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. 2023  02  020   bylo  
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11.  
 

. 
 k   

  D
R  

  U Srubu 

  

   

  

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje 
Svojetice -  
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2023  02  021    

12. 
  

p  

S   

173/6 a 173/7 v  
ovala zastupitele obce.  

 
 

 V 
 

je  

 
 se 

.  

 
 

 

 

V. 
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Pro 4    
Proti 4                       

  1    
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J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro      x x x x 
Proti x  x x x     

  x        

2023  02  022   ne  

13.  
 

- odbor   
Zastupitelstvu  obce Svojetice k 
Sorross .  Vzhledem k 
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v 
  

 

 

Kralupy nad Vltavou, 27801, 

 

 
Pro 9    
Proti 0                       

  0    

M. 
Eigel 
J. P. T. 

 
J. H. 

Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          

2023  02  023    

14.  

Audit za rok 2022  
24.1.2023  31.12.2022. 
byl  

 
 majetkem 

 
 

 za rok 2022 
NEDOSTAKY. 

 -  od 13.3.2023  30.9.2023 dojde k 
v u - Svojetice, z 

opravy komunikace II/2023. , 
      

  Tehovci. 
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Diakonie  Diakonie Broumov 
 

  

    
Oslavujeme  d  Pivnici Na  

 

  

podtitulem Chceme jurty, nebo mod
 

 

  

 

p. Honc-   

jak je  v Jak je 

  

tku 
 

 
v  kontaktu s projektantem 3K 
zna      
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p.Honc    pan K. Izaides  
u jeho nemovitosti, a to z . S

a Honce zda  

 pana Izaidese?   
Dota - v 3 
ze dne 22. a 23.2.2023? 

k  

 

p.Honc   
-  - 
kraj, dne 19.1.2023 

 
. Dne 20.2.2023 byl panu Honcovi 

s prosbou o 
   

 k  
  do 8.3.2023 

 
Z  z ny na 

,  komunikaci u jejich 
 

   

 
  

 do 31.3.2023 
 

k  v roce  2020 a dosud svoji 
-

s
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vod    povinnosti. Stavba byla povolena jako stavba do
 

  
  

.  
 zrovna ona  

. 

 

na 
komunikaci 
Honce ( zastupitel a spolumajitel) a  (spolumajitel)  

 
  

jednou z 
 

 
tady pan zastupitel Honc postupuje v rozporu s plat  em. 

.  
 

 majetku p. Trejtnara 
Belive s.r.o
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 o informace 

n  za chod ho u  

k  
  

zas  od 8.2.- ) 
  

 s  

 
e 21:05 hod. 

vyhotoven dne:  

Zapisovatel:                            Podpis:  
   dne:                                                                                    

Ing.               

Podpis:      Podpis:    
dne:                 dne: 
           

 

Podpis: 
dne: 

 
 


